
 
 
 
 
 
 
 
Kedves Kollégák! 
 
 
 

Tudom, hogy egy megterhelő félév vége felé áldozatot jelent minden olyan 
program, ami a kialakított napi rutint felülírja. Nos, valószínű ez az oka annak is, 
hogy több olyan kolléga, aki bejelentkezett a Miniszterelnök előadására úgy gondolta, 
hogy kényelmesebb itthonról megnézni ezt, és lemondta a részvételt. Igen, ám de ez 
az előadás nem egy személytelen programot jelent, és nagyon is jelentős üzenete van 
annak, hogy zárt környezetben, egyetemünk oktatói valamint hallgatói körében tart 
előadást a miniszterelnök. Sőt annak is, hogy közvetlen kérdésekre is válaszol, amit 
csak Kolozsváron lehet feltenni. Úgy gondolom, hogy minden ilyen közvetlen 
kapcsolat kölcsönösen erősítheti azt az elkötelezettséget, ami nélkül nem lehetünk 
sikeresek. Mert amint bizonyosan érzitek ti is az, hogy a napi munkánkhoz több kell 
mint tudás és rutin, de a másik oldalnak is szüksége van visszajelzésre. Ezért 
szeretném, ha megfontolnátok a részvételetek, és minél többen ott lehetnénk. 
Köszönöm a megértésetek. Tisztelettel üdvözöl,  
 
 
 
 
 
Dr. Dávid László, a Sapientia-EMTE rektora  


